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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 

Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 13.17 – 15.08 

Ledamöter 

 

 

 

 

 

 

 
Patrik Ströbeck, KS, ordf. 
Bo Dahlqvist, KS 
Jenny Delén, SN 
Torgny Lindau, SN 
Valter Johansson, PRO 
Sonja Andersson, PRO 
Bengt Grönwall, SPF 
Gertie Lexén, PRO 
Engelinus den Braver, SPF  
 
 
 
 

Övriga deltagande Ronny Nilsson, KS 
Mattias Bjellvi, stf samhällsbyggnadschef, §§ 11, 12, 13 
Alexaner Hofvander, kostchef, § 14 
Henry Roos, Vd Perstorps Bostäder § 12 
Ida del-Olmo, sekreterare 
 

Utses att justera Engelinus den Braver, SPF  

 
Paragrafer 9- 16 

 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare  

 

 

  

   Ida del-Olmo 

 

 

 Ordförande  

 

 

 

  Patrik Ströbeck  

 Justerande  

 

 

 

  Engelinus den Braver, SPF  
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Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 
 
 
 
 
KPR § 9 
 
 

 Protokoll 
 
Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde 2017-02-16 
anmäldes. 
 

 Pensionärsrådets beslut 
 

 Att Protokollet läggs till handlingarna. 
 _____ 
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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 
 
 
 
 
 KPR § 10 
 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Varför inte subventionera fria bad för pensionärer 
 
 
Ks. Ordförande, informerar om att badet är subventionerat för 
samtliga invånare med 1000:-/ invånare.  
 
 
Diskussioner förs också om för vilka som ska få subventionerat bad 
och var gränsen ska dras. 
 
Jenny Delén och Engelinus den Braver föreslår att det bör göras en 
analys av effekterna av subventionering av badet, hur intresset för 
badet är, hur eventuell subventionering skulle påverka eventuell 
ökad försäljning i kiosken etc.  
 
Önskemål framförs om att kultur- och fritidsförvaltningen ska ta fram 
statistik för besöksfrekvens och försäljning till nästa sammanträde.  
 
 

 Pensionärsrådet beslutar 
 
 Att tacka för informationen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges  
Kultur- och fritidsförvaltningen 
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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 
 
 
 
 
KPR § 11 
 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Vad har hänt med enkäten om det planerade trygghetsboendet? 
 
Socialchefen Annelie Börjesdotter meddelar att enkäten sprids till 
alla hushåll genom Bobladet i juni månad. Enkäten har 1 juli som 
slutdatum.  
 
Mattias Bjellvi kommer fortsätta hålla kontakt med 
pensionärsorganisationerna för uppföljning av enkäten.  
 

Pensionärsrådet beslutar 

att  tacka för informationen. 

________ 
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Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 

 

 

 

 

KPR § 12 

 

 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

I nybygget på polistomten, finns det insprängt några 
anpassade bostäder? 

 

VD för Perstorps Bostäder, Henry Roos, informerar om 
planerade bostäder och hur de är tänkta att se ut. Det 
beställda huset är ett SABO kombo Flex. Fastigheten rymmer 
16 lägenheter och utgörs av 2 rums och 3 rums lägenheter. 
Bostäderna är inte anpassade däremot finns det vissa 
standarder som kan tilltala äldre intressenter så som:  

 Trösklar finns endast i anslutning till badrum och mot 
balkong, vilket är krav för att uppfylla reglerna för 
”säkert vatten”.  

 Det finns ingen tvättstuga, istället kommer varje 
lägenhet ha egen tvätt och torktumlare alternativt 
kombimaskin.  

 Hiss finns. 

 

Övrig information: 

 Balkonger kommer att finnas på kortsidorna samt mot 
innergård/ baksida.  

 Dusch finns men det saknas handtag då det inte är 
anpassat. Efteranpassning är möjlig.   

 För att minska insynen på nedre plan kommer 
fönsterna kompletteras med persienner/ Jalusi. Henry 
föreslår eventuell plantering längs med fastigheten för 
att ytterligare försvåra insyn.  

 Förhandling med hyresgästföreningen pågår gällande 
hyrorna.  
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 Lägenheterna kommer släppas för anmälan i augusti.  

 Inflyttning sker i februari.  

 

Mattias Bjellvi informerar om att byggnationen följer de 
tillgänglighetskrav som finns i enlighet till boverkets 
byggregler.  

 

Pensionärsrådet beslutar 

Att  tacka för informationen 

_________ 
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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 

 

 

 

 

 

 

KPR § 13 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Hur blev det med bänkarna i parken? 

 

Mattias Bjellvi informerar om att investeringar kommer göras 
och omfattar bland annat bänkar och papperskorgar.  

Mattias Bjellvi tar med sig frågan gällande trasiga bänkar i 
stadsparken och folketspark för senare återkoppling.   

 

Pensionärsrådet beslutar 

att  tacka för informationen. 

_________   
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Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-06-01 
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KPR § 14 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Frågeställningar kring matrådet 

 

Kostchefen Alexander Hofvander informerar om att ett möte 
kommer ske med Ybbåsens boende före sommaren. Maten 
uppges ha blivit bättre enligt brukarna. Alexander uppger att 
det vore önskvärt att få en dietist för att bland annat 
förebygga undernäring.  

Alexander informerar även om Örkelljungas lösning av 
maten där man levererar kall mat som kan värmas enligt 
brukarens önskemål. Det öppnar även för valfrihet och större 
bredd av rätter.  

 

Engelinus den Braver uppger att det finns en önskan om att 
Matrådet ska kontinuerligt återkoppla om hur de boende 
upplever maten.  

Ordförenade vill att Alexander Hofvander ska ta fram 
underlag för hur matrådet arbetar.  

 

Pensionärsrådet beslutar 

att  tacka för informationen. 

_________   

 

 

 

 

Delges 

Kostchefen 
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Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
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KPR § 15 
 

Information från nämnder och styrelser  

Kommunstyrelsen 

KS Ordförande informerade om att kommunen har 3,3 miljoner i 
budgetöverskott.  

KS ordförande informerar vidare om att digitaliseringen av 
kommunen fortsätter och i juni lanseras även kommunens nya 
hemsida.  

Den nya idrottshallen börjar inom kort byggas.  

Norralyckan ska eventuellt byggas ut om ett antal år men först ses 
alternativa lösningar för distribuering av lokalerna över. 
Omfördelning av investeringsbudgeten har gjorts för bland annat 
renovering av skolans No-salar.  

Pengar tilldelas även Perstorpsdagarna.  

Även Campingarna ses över för att kunna utveckla verksamheterna. 
Investeringar görs även i multisportsarenan.  

Investeringar har gjorts i utökade parkeringsplatser och fler kommer 
att byggas. 

Frågan kring om det finns parkeringsvakt lyfts, vilket i dagsläget 
saknas. Då ärendet överklagats kommer det troligen inte heller 
tillsättas någon inom den närmsta tiden.   

Socialnämnden 

Socialförvaltningen har ett överskott på 250 000:- . Prioriteringar för 
socialnämnden är att bland annat anställa en barnhandläggare då 
de ser ett ökat behov. Det finns en ökning av anmälningar vilka följs 
upp. 
Möte planeras med BUN om att ha en 50% socialsekreterare i 
skolan.  
Skuldbeläggningen är hög därför ser socialnämnden över 
möjligheterna att tillsätta en skuldsanerare. 
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Socialnämnden ser över riktlinjer för beslut och 
biståndshanläggning. Riktlinjerna ska möjliggöra rättvisa 
bedömningar, riktlinjerna är tänkta att standardiseras.  
 
Bemanningen anses vara klar inför sommaren.  
 
Just nu genomförs utbildning för vårdbiträden för att kunna möta de 
krav som finns.  
 
På hotellet finns det idag 15 barn kvar vilka kommer att flytta. 
Därmed kommer hotellet stängas i augusti.  
 
Socialnämnden ser även att behovet av försörjningsstöd minskar.   
 

Perstorps Näringslivs AB 
Ser över möjligheterna för en möjlig arrendator av hotellet. Man ser 
över omfattningen av renovering samt hur hotellet ska nyttjas.  
________ 
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KPR § 16 
 

Övrigt 

Det finns inga övriga frågor. 
________ 


